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Sara Ek

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

den 15 september 2024 17:11
Funktion SD14 EAV
Medborgarförslag ang Stamparken sopkorgar till EAV stadsdelsnämnd

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte bilagor om 
du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. 

Hej, jag heter x och sitter i styrelsen i HSB BRF Östberga.   
Vi har varje år problem med mås och annat och vi har lite tankar.  
En del av dem sköts av föreningen men i Stamparken är det Stockholms Stad.  
Jag vill lämna ett medborgarförslag angående sopkorgarna som kan se ut så här: 

Samarbetsförmågan mellan skator, måsar och råttor är fantastiskt.  
Jag har aldrig sett människor göra så här, det är alltid skator. 
För att stävja det är mitt förslag att alla öppna korgar likt fotot byts ut mot såna 
större av metall och framför allt med ett tungt lock. I Stamparken finns det blandat, 
hälften öppna och hälften tyngre med lock.  
Jag vet inte riktigt om föreningen har några soptunnor men det kan jag ta reda på.  
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Det stora uppdraget är ändock i parken där människor kommer för att äta, dricka 
och umgås.  


